
Dagsorden 

 

Mødedato 
 

Onsdag  

den 9.03-2022  

Mødested/lokale 
 

Mødelokale: URDS 

 

Mødetidspunkt 
 

Kl. 17:15 

Sluttidspunkt 
 

Kl. 19:45 

Deltagere: Litha Hansen, Troels Seerup, Mette Hjelholt Nielsen, Heidi Mølgaard, Lance Luscombe, Kasper Madsen, Claus Ottesen, 

Annie Gerstrøm, Karen Nørgaard Andresen, Kasper Hedegaard Pedersen, Kenneth Larsen, Birgitte Hjerrild og Simon Høj, Augusta 

Wagtberg Hansen og Astrid Damsbo. 

 

Mødeleder: Troels Seerup / Lance Luscombe 

Ordstyrer: Mette Nielsen 

Referent: Karen Nørgaard Andresen 

Tidstager: Mette Nielsen 

Evt. afbud bedes meddelt til: 
Lance Luscombe 

laalu@vejle.dk 

 

Fraværende:  

Kasper, Claus, Simon, Kenneth, Augusta, Astrid, Birgitte 

 

 

Mødedatoer: 
Marts (onsdag) – 9. marts (uge 10) 

April (torsdag) – 21. april (uge 16) 

Juni (mandag) – 13. juni (uge 24) 

 



 
 

 

 

D        Dagsordenspunkt Mål Tidsplan/referat 

1. Elevrådet 
 

17:15 – 17:30 
 

Elevrådet fortæller om deres arbejde 
siden sidst. 

Mette orienterer om, at elevrådet har været 
aktive til fastelavnsfest med at kåre ”bedst 
udklædte” m.v. 
Der er søgt og fået penge til at forskønne 
omklædningsrummene ved skolens hal. Der 
nedsættes en arbejdsgruppe, hvor eleverne skal 
deltage.  
Derudover skal det besluttes hvilket projekt 
overskuddet fra skolefesten skal støtte.  



2. Orientering om 
ansættelsen af den nye 
afdelingsleder til Asgård 
 
17:30 – 17:45 

 

Lance orienterer om ansættelsen. Lene Skov er ansat som ny leder på Asgård. Der 
var 3 kandidater til samtale. Ansættelsesudvalget 
var enige i beslutningen om at ansætte Lene. Lene 
deltager i lederinternat i denne uge, og deltager 
også i planlægningen af det kommende skoleår. 
Lene deltager i et skolebestyrelsesmøde når hun 
er startet godt op i det nye job. 

3. Orientering om trafikplan 
for Jelling 

 

17:45 – 18:10 
 
Bilag 1 

 

Lance giver en orientering ift. arbejdet 
med en ny trafikplan for Jelling. 
 
 

 Skolebestyrelsen har tidligere sagt nej til cykelsti 
på Skovgade, da skolebestyrelsen ønskede en 
nærmere afklaring af den samlede trafikplan for 
Jelling. På den baggrund har kommunen 
udarbejdet en trafikplan for Jelling, der redegør 
for de trafikale udfordringer og hvor det er utrygt 
for de bløde trafikanter. Planen indeholder en bla. 
planer for stier, cykelstier og trafiklys v/bla. 
Skovgade og Mølvangvej/Fårupvej. 
Planen er, at planen sendes i offentlig høring i 
marts/april og godkendes i maj 2022. Planen skal 
danne baggrund for den politiske 
bevilling/behandling og prioritering af 
indsatserne.  
 

4. PAUSE 
 
18:10 – 18:30 
 

 

PAUSE 
 

 

5. Regnskab 2021 

 

18:30 – 18:45 
 
Bilag 2 

Skolebestyrelsen orienteres om 
regnskabsresultatet for 2021 

 

Samlet underskud for skolen et på ca. 2.7 mio. kr. 
inkl. den gæld, skolen har fra tidligere år. Uden 
gælden fra tidligere, så er underskuddet på ca.1.4 
mio. kr. Underskuddet er stort set det samme 
som sidste år, og skyldes primært at der er 



ekstraudgifter på løn for de støttetimer, der er 
påkrævet.  

6. Budget 2022 

 

18:45 – 19:00 
Bilag 3 eftersendes 
mandag 

 

Lance fremlægger budgettet for 2022 
som skolebestyrelsen skal godkende. 
 
 

Budgettet for 2022 er på 35.274 mio.kr. Der 
forventes et underskud på ca. 1.4 mio. kr. som 
primært skyldes behovet for støttetimer på almen 
skoledelen.  

Skolebestyrelsen godkender budgettet for 2022.  

På kommende møde i skolebestyrelsen 
gennemgås tallene for fordelingen af 
skolebørnene i vores skoledistrikt på de 
forskellige skolemuligheder (efterskole, 
privatskole, friskole) der er.  

7. SFO lukkedage 2022/23 
 

Bilag 4 
 
19:00 – 19:10 
 

Lance fremlægger forslag til lukkedage i 
SFO’en som skal godkendes af 
bestyrelsen. 

 

 

Forslaget er godkendt. 

8. Skoleplanen 2022/2023 
 

19:10 – 19:30 
 

Bilag: 
https://docs.google.com/p
resentation/d/1cszojMk1c
Db-oCOvVEzQ-
6dz7mlNKlEL2OM7knXIbrE
/edit?usp=sharing 
 

Skolen skal være år lave en skoleplan i 
samarbejde med skolens personale og 
skolens TR’er. Skoleplanen beskriver 
hvilke fokusområder skolens arbejder 
med og hvordan. 

 

 

I 2021 har der været fokus på: 
1. Relationskompetence 
2. Sprogbrug (digital dannelse) 
3. Udviklende fællesskaber 

Status på indsatser er drøftet, og status er 
forskellige fra årgang til årgang. 
Bl.a. er man først lige begyndt med video-analyse 
i forhold til relationen med eleverne.  
Fælleskaber på skolen skal ud og leve, men de 
fælles værdier giver mening. 

https://docs.google.com/presentation/d/1cszojMk1cDb-oCOvVEzQ-6dz7mlNKlEL2OM7knXIbrE/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/presentation/d/1cszojMk1cDb-oCOvVEzQ-6dz7mlNKlEL2OM7knXIbrE/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/presentation/d/1cszojMk1cDb-oCOvVEzQ-6dz7mlNKlEL2OM7knXIbrE/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/presentation/d/1cszojMk1cDb-oCOvVEzQ-6dz7mlNKlEL2OM7knXIbrE/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/presentation/d/1cszojMk1cDb-oCOvVEzQ-6dz7mlNKlEL2OM7knXIbrE/edit?usp=sharing


 

 
Sprogbrug er der ikke arbejdet med som fælles 
indsats i 21/22.  
Der er en nysgerrighed blandt skolens personale i 
forhold til ”børnetype”, som man møder som 
fagperson i dag.  
Der arbejdes videre med indsatsen omkring 
relationskompetence.  

9. Orienteringspunkter 
a. Fra formanden 

b. Fra ledelsen 

d. Fra personalet 
 

19:30 – 19:40 
 

 

 

 

 

Formanden: 
Kommunen har spurgt som skolebestyrelsen vil 
stille med en repræsentant i forhold til en 
kommunalklubstrategi. Det overvejes pt. hvem, 
der i skolebestyrelsen, der kan indgå i arbejdet. Vi 
er blevet spurgt om deltagelse, da skolen har 
arbejdet meget med klubben på skolen.  
Ledelsen: 
Opdeling af kantinen: Skolen har fået 100.000 kr. 
til opdeling af kantinen, så den kan bruges til 
møder. Der drøftes pt den rigtige løsning. 
Flisebelægning ved faglokaler: Der lægges fliser, 
så skolens vestside fremstår mere indbydende. 
Fliser på Asgård: Forvaltningen har bevilliget fliser 
til de mest våde områder. 
Morgensang på Asgård: Der er evalueret på den 
nuværende model, og der er tilfredshed med den 
nuværende struktur, så den fortsætter. 
Hærværk på 9. årgang:  
Håndvaske bliver smadret, skoleben er ødelagt, 
og vindue er brudt op. Ledelsen har været i 
klasserne og tale med eleverne, og på trods af det 
er der begået yderligere hærværk samme 
eftermiddag. Der gives en melding ud på Aula til 
forældrene. 



Elevfravær: Der er særligt fokus på dette, også fra 
forvaltningens side. Emnet sættes på et 
kommende bestyrelsesmøde.  
Ansættelser i Alfheim: Der er ansat 1 ny pædagog, 
og en er ansat i et vikariat. Derudover er der ansat 
2 pædagoger, der starter 1. april 2022. 
Pisaundersøgelsen: Der er nogle elever, der 
deltager i Pisaundersøgelsen.  
 

10. Evt. 
 
19:40 – 19:45 

 

 I forbindelse med Tour de France kommer der en 
kæmpe gul t-shirt på skolens boldbane med 
skolens logo og et ”bluetooth” link, der fortæller 
historien om Harald Blåtand. T-shirten sys af 
nogle af skolens elever og filmes af helikopteren 
under afvikling af etapen.  
 
På kommende møde drøftes muligheden for 
videoovervågning på skolen med baggrund i det 
megen hærværk. 

 


